
Odpověď na připomínku OV Skalice ze dne  7.11. 2016

Dobrý den,

požadavek výměny map je zařazen v Prioritách OV Skalice, s jeho realizací počítáme v roce 2017 ve 
vazbě na novou vizuální identitu města. Přemístění na protější stranu je možné ve spolupráci s OV 
zvážit, nicméně na této straně je považuji za vhodnější, jsou na straně, kde je chodník, jejich 
„uživatel“ je zde bezpečnější, na protější straně není mnoho prostoru pro jejich umístění. Moderní 
materiály jsou vůči přímému slunci výrazně odolnější.

Realizace bude předem s OV připomínkována.

S pozdravem

Pavel Osina


